

DOCX.MY

BERITA ONLINE ANDA!

Info semasa, Terkini, Viral, Agama, Pendidikan,
Makluman, Resepi , Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT

 www.docx.my

 **DOCX.MY**
SENANG DOWNLOAD

KERAJAAN SELANGOR UMUM SERAP JAWATAN TETAP 5,000 PENJAWAT AWAM KONTRAK



SHAH ALAM - Penyerapan penjawat awam kontrak ke jawatan tetap di Selangor mencapai kadar yang tinggi dengan jumlah 5,000 daripada 7,000 penjawat awam di negeri tersebut.

Menteri Besar Selangor, Datuk Seri Amirudin Shari, menyatakan bahawa kadar penyerapan ini dilakukan mengikut saranan Suruhanjaya Perkhidmatan Negeri Selangor (SPN).

Beliau juga menyebut bahawa kebanyakan individu yang diserap adalah mereka yang berpengalaman sehingga ke jawatan Pegawai Tadbir

Diplomatik dan lain-lain, dan sebahagian besar daripadanya diserap oleh perjawatan di peringkat Persekutuan.

"Jadi, tidak ada isu jika mereka sudah disahkan dalam jawatan, mereka berhak untuk mengikuti siri temuduga atau program pembangunan yang sewajarnya.

"Saya diberitahu bahawa Jabatan Perkhidmatan Awam (JPA) juga tidak mengamalkan perkara ini, walaupun ia tidak dibatalkan," katanya selepas merasmikan Majlis Penutup Program Selangor Mega Job Fair 2023 di Shah Alam pada hari Ahad.

Pada Selasa lalu, Kongres Kesatuan Pekerja-Pekerja di Dalam Perkhidmatan Awam Malaysia (Cuepacs) mengeluarkan kenyataan kesal terhadap tindakan kerajaan Selangor yang membatalkan dasar pelantikan tetap penjawat awam kontrak yang telah berkhidmat lebih 15 tahun.

Amirudin menjelaskan bahawa dasar pelantikan tetap penjawat awam kontrak tersebut juga tidak diamalkan di kebanyakan negeri.

"Saya faham bahawa mungkin terdapat salah faham apabila kita membatalkan pekeliling tersebut, sehingga ia menjadi isu. Walaupun negeri lain tidak membatalkan pekeliling, tetapi mereka juga tidak melaksanakannya. Ini adalah respon awal, tetapi saya akan mendapatkan maklumat lanjut daripada JPA.

"Pentingnya adalah bahawa pentadbiran awal di peringkat negeri, sebahagian besar adalah pentadbiran awam di peringkat Persekutuan, sama ada pegawai itu diambil atau posisi mereka dalam jawatan ditetapkan oleh JPA," jelasnya. - Sumber : Sinar Harian